

教師資格審查名冊（專門著作）

升等新聘：升等

製表日期：108/06/27

送審日期（起訖）：108/06/27~108/06/27

製表時間：16:51:48

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	鍾惠雯	副教授	Evaluation of Total Factor Productivity and Environmental Efficiency of Agriculture in Nine East Asian Countries	專任	108/02	108/06	
2	汪仲仁	副教授	Do Ethical and Sustainable Practices Matter? Effects of Corporate Citizenship on Business Performance in the Hospitality Industry	專任	108/02	108/06	

資料筆數 2 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-教學實務(教學實務研究)）

升等新聘：升等

製表日期：109/01/16

送審日期（起訖）：109/01/16~109/01/16

製表時間：17:39:35

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	沈慶龍	教授	服務行銷就業學程教學規劃與教學成效評估	專任	108/08	109/01	

資料筆數 1 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作）

升等新聘：升等

製表日期：109/01/16

送審日期（起訖）：109/01/16~109/01/16

製表時間：17:37:03

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級 起聘年月	送審 年月	備註
1	吳宗孟	副教授	Secretory expression and characterization of xylanase isolated from <i>Bacillus subtilis</i> E20 increase the utilization of plant ingredients in tilapia feed	專任	108/08	109/01	
2	陳錦慧	副教授	Exploring teacher-student communication in senior-education contexts in Taiwan: A communication accommodation approach	專任	108/08	109/01	
3	曾儀芬	副教授	臺灣南部弱勢母親支持性住宅居住服務之現況	專任	108/08	109/01	
4	趙雲洋	副教授	Insights into Physiological Mechanisms of Salt Stress Tolerance in <i>Djulis</i> (<i>Chenopodium formosanum</i> Koidz.) Sprouts	專任	108/08	109/01	
5	林宜賢	教授	Using dynamic changes of chlorophyll fluorescence in <i>Arabidopsis thaliana</i> to evaluate plant immunity-intensifying <i>Bacillus</i> spp. strains	專任	108/08	109/01	
6	吳羽婷	副教授	Characterization of the <i>Castanopsis carlesii</i> Deadwood Mycobiome by Pacbio Sequencing of the Full-Length Fungal Nuclear Ribosomal Internal Transcribed Spacer (ITS)	專任	108/08	109/01	
7	楊政融	副教授	Spring Assisting Mechanism for Enhancing the Separation Performance of Digital Light Process 3D Printers	專任	108/08	109/01	
8	劉展岡	教授	Microfluidic paper-based chip platform for formaldehyde concentration detection	專任	108/08	109/01	
9	陳貞志	副教授	<i>Entamoeba</i> spp. in wild formosan rock macaques (<i>Macaca cyclopis</i>) in an area with frequent human-macaque contact	專任	108/08	109/01	
10	張格東	教授	Autocrine VEGF signalling on M2 macrophages regulates PD-L1 expression for immunomodulation of T cells	專任	108/08	109/01	
11	鍾秋悅	副教授	Knowledge Exchange and Ethnic Networks of Clustered Small-scale Enterprises in Africa: A Case Study of Furniture Cluster in Tanzania	專任	108/08	109/01	
12	賴宜鈴	副教授	Micropropagation shortens the time to blooming of <i>Begonia montaniformis</i> × <i>Begonia ningmingensis</i> var. <i>bella</i> F1 progeny	專任	108/08	109/01	

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
13	張萃嫻	副教授	溫度依變下旋花微刺薊馬 Dendrothripoides innoxius (Karny) (繆翅目: 薊馬科) 在蘿菜 (Ipomoea aquatica Forsk) 上之生命表	專任	108/08	109/01	
14	胡紹揚	教授	Dietary administration of probiotic Paenibacillus ehimensis NPUST1 with bacteriocin-like activity improves growth performance and immunity against Aeromonas hydrophila and Streptococcus iniae in Nile tilapia (Oreochromis niloticus)	專任	108/08	109/01	
15	吳錫勳	副教授	環境溫濕度指數對母兔哺育性能與仔兔生長性能之影響	專任	108/08	109/01	
16	蔡宜倫	教授	Influence of biological factors on hematological and serum biochemistry values in captive Adélie, Chinstrap, Gentoo, and Macaroni penguins in Pingtung, Taiwan.	專任	108/08	109/01	

資料筆數 16 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作）

升等新聘：升等

製表日期：109/07/01

送審日期（起訖）：109/07/01~109/07/01

製表時間：16:08:54

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	陳家祥	副教授	戶外騎乘不同市售輪組及地形對下肢肌肉活性之影響	專任	109/02	109/07	
2	陳唯珍	副教授	How Cultural Values Affect Subjective Well-being Among Older Adults: The Role of Proximity of Clothing to Self	專任	109/02	109/07	
3	黃馨慧	教授	Effect of compliant linkages on suspension under load	專任	109/02	109/07	
資料筆數	3	筆					

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-應用科技(技術報告)）

升等新聘：升等

送審日期（起訖）：110/01/25~110/01/25

製表日期：110/01/25

製表時間：13:48:43

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	龍曄	副教授	國產木竹材手工製提琴	專任	109/08	110/01	
資料筆數 1 筆							

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作）

升等新聘：升等

製表日期：110/01/25

送審日期（起訖）：110/01/25~110/01/25

製表時間：13:45:41

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	李文宗	教授	An Evaluation of Spatial and Spherical Motion Generation for Application in Knee Motion Analysis and Simulation	專任	109/08	110/01	
2	侯博倫	助理教授	A STUDY ON DESIGN INDICATOR OF MICRO WORKSHOP SPACE	專任	109/08	110/01	
3	翁瑞奇	教授	Dietary supplementation with different types of fiber in gestation and lactation：effects on sow serum biochemical values and performance	專任	109/08	110/01	
4	林莉萱	副教授	Computed tomographic lymphangiography via intra-metatarsal pad injection is feasible in dogs with chylothorax	專任	109/08	110/01	
5	陳永祥	副教授	A Complete Modeling for Fish Robots with Actuators	專任	109/08	110/01	
6	洪宗乾	教授	Algorithms for nonexpansive self-mappings with application to the constrained multiple-set split convex feasibility fixed point problem in Hilbert spaces	專任	109/08	110/01	
7	林俊男	副教授	A Fuzzy Analytic Hierarchy Process Based Analysis of the Dynamic Sustainable Management Index in Leisure Agriculture	專任	109/08	110/01	
8	許衷源	教授	Visual behavior and self-efficacy of game playing: An eye movement analysis	專任	109/08	110/01	
資料筆數 8 筆							

註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。

2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。

3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-教學實務(教學實務研究)）

升等新聘：升等

製表日期：110/01/25

送審日期（起訖）：110/01/25~110/01/25

製表時間：13:53:44

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	李俊逸	助理教授	「英語聽講課」以遊戲與資訊科技運用教學對學習者口語能力養成的影響	專任	109/08	110/01	

資料筆數 1 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（作品及成就-藝術(藝術作品)）

升等新聘：升等

製表日期：110/01/25

送審日期（起訖）：110/01/25~110/01/25

製表時間：13:47:26

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	黃淑芳	副教授	衣飾 敘事 黃淑芳作品集 2012-2017 (11件)	專任	109/08	110/01	
2	姜宜君	副教授	音樂瞬間-2019姜宜君中提琴獨奏會 展演詮釋報告	專任	109/08	110/01	
資料筆數 2 筆							

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作）

升等新聘：升等

送審日期（起訖）：110/07/07~110/07/07

製表日期：110/07/07

製表時間：15:07:33

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	蘇蕙芬	教授	多元性運動對社區高齡者認知功能之影響	專任	110/02	110/07	
2	藍淑雯	副教授	Intercultural interaction in English: Taiwanese university students' investment and resistance in culturally mixed groups	專任	110/02	110/07	
3	吳弘毅	教授	Correlation between goose circovirus and goose parvovirus with gosling feather loss disease and goose broke feather disease in southern Taiwan	專任	110/02	110/07	
4	林章生	副教授	System Identification of Structures with Severe Closely Spaced Modes Using Parametric Estimation Algorithms Based on Complex Mode Indicator Function with Singular Value Decomposition	專任	110/02	110/07	
5	黃美秀	教授	Endoparasites of Formosan black bears (Ursus thibetanus formosanus) during acorn season in Yushan National Park, Taiwan.	專任	110/02	110/07	
6	鍾承澍	副教授	Submucosal Injection of Activated Platelet-Rich Plasma Enhances the Effects of Treatment of Canine Periodontal Disease.	專任	110/02	110/07	
7	楊忠達	教授	Amidated pleurocidin peptide encapsulated in biodegradable poly(lactide-co-glycolide) microparticles sustains its antibacterial activity against Photobacterium damsela subsp. piscicida in cobia	專任	11002	110/07	
資料筆數 7 筆							

註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。

2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。

3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作）

升等新聘：升等

製表日期：111/01/19

送審日期（起訖）：111/01/19~111/01/19

製表時間：16:52:40

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	彭劭于	教授	Application of cattle placental stem cells for treating ovarian follicular cyst	專任	110/08	111/01	
2	林盈宏	教授	Molecular detection assays for rapid field-detection of rice sheath blight	專任	110/08	111/01	
3	彭武村	助理教授	Increased risk of glaucoma amongst new-onset gout patients aged 20-39 years: A nationwide population-based cohort study in Taiwan	專任	110/08	111/01	
4	王祥宇	副教授	A Senescence-Like Cellular Response Inhibits Bovine Ephemeral Fever Virus Proliferation	專任	110/08	111/01	
5	徐文信	教授	Anti-plane responses of acceleration by a shallow hill next to an alluvial valley	專任	110/08	111/01	

資料筆數 5 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-教學實務(教學實務研究)）

升等新聘：升等

送審日期（起訖）：111/01/19~111/01/19

製表日期：111/01/19

製表時間：16:56:18

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	黃怡詔	教授	建構知識服務場域--以整合課程與大學社會責任為例	專任	110/08	111/01	
資料筆數 1 筆							

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作）

升等新聘：升等

製表日期：111/07/01

送審日期（起訖）：111/07/01~111/07/01

製表時間：11:22:57

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	陳建璋	教授	Intelligent Survey Technologies and Applications for Urban Forests in Taiwan	專任	111/02	111/07	
2	周保男	教授	Using ScratchJr to foster young children's computational thinking competence: A case study in a third-grade computer class	專任	111/02	111/07	
3	許俊才	教授	尋求留在部落生活與工作的機會：一個原鄉照顧服務勞動合作社「生與存」的故事	專任	111/02	111/07	
4	李旭薰	副教授	Cryptosporidium parvum infection and management-based risk factors of dairy calves in Taiwan	專任	111/02	111/07	
5	楊嘉恩	助理教授	Chinese Soft-Shelled Turtle Oil in Combination With Swimming Training Improves Spatial Memory and Sports Performance of Aging Rats	專任	111/02	111/07	
6	卡雷納	副教授	Development of New Boric Acid Gel Baits against German Cockroaches, Blatella germanica L (Blattodea: Blattellidae)	專任	111/02	111/07	
資料筆數	6	筆					

註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。

2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。

3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-教學實務(教學實務研究)）

升等新聘：升等

製表日期：111/07/01

送審日期（起訖）：111/07/01~111/07/01

製表時間：11:25:19

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	邱瑞宇	教授	增強學習動機及環工素養之改良式環境課程實務教學	專任	111/02	111/07	

資料筆數 1 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作-學術/教學實踐研究）

升等新聘：升等

製表日期：112/01/16

送審日期（起訖）：112/01/16~112/01/16

製表時間：09:26:29

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	廖遠東	教授	Evaluation of Phytochemical Contents and In Vitro Antioxidant, Anti-Inflammatory, and Anticancer Activities of Black Rice Leaf (Oryza sativa L.) Extract and Its Fractions.	專任	111/08	112/01	
2	陳貞志	教授	Association between stress and bilateral symmetrical alopecia in free-ranging Formosan macaques in Mt. Longevity, Taiwan	專任	111/08	112/01	
3	李明燾	教授	(SCI)Estimation of annual mean rainfall erosivity based on hourly rainfall data in a tropical region	專任	111/08	112/01	
4	林宏陽	教授	年金點數制度在台灣之可行性分析：以勞保為例	專任	111/08	112/01	
5	葉文正	副教授	A co-rotational meshfree method for the geometrically nonlinear analysis of structures	專任	111/08	112/01	
6	翁國精	教授	Bark-stripping behavior of Formosan sambar (Rusa unicolor swinhoii) at Tataka, Yushan National Park in Taiwan	專任	111/08	112/01	
7	鄭力廷	教授	Development of a Subunit Vaccine against Duck Hepatitis A Virus Serotype 3	專任	111/08	112/01	
8	黃朝欽	副教授	Aging consumers and their brands: the customer journey perspective	專任	111/08	112/01	
9	林永鴻	教授	Effects of the powder from hogger desulfurization tanks on the salinity resistance of lettuce	專任	111/08	112/01	
10	林汶鑫	教授	Assessment of the Rice Panicle Initiation by Using NDVI-Based Vegetation Indexes	專任	111/08	112/01	
11	朱永麟	副教授	Development and application of edible coating on dried pineapple exposed to electrical blanching	專任	111/08	112/01	

資料筆數 11 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
 2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
 3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-教學實踐研究）

升等新聘：升等

製表日期：112/01/16

送審日期（起訖）：112/01/16~112/01/16

製表時間：09:30:47

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	鄭春發	教授	動手做桌遊應用於客庄國小鄉土教育學習成效 - 自我調節理論與調節焦點之實證研究	專任	111/08	112/01	
2	王國安	教授	敘事文學融入課程並結合網路合作學習以提升學生學習動機與成效之教學實踐	專任	111/08	112/01	
資料筆數	2	筆					

註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。

2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。

3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作-學術/教學實踐研究）

升等新聘：升等

製表日期：112/04/24

送審日期（起訖）：112/04/24~112/04/24

製表時間：10:51:23

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	汪仲仁	教授	From emotional labor to customer loyalty in hospitality: A three-level investigation with the JD-R model and COR theory	專任	112/02	112/04	
2	吳立心	副教授	Combined effect of Photorhabdus luminescens and Bacillus thuringiensis subsp. aizawai on Plutella xylostella	專任	112/02	112/04	
3	鄭富元	教授	Anti-fatigue activity of dripped spent hens chicken essence in ICR mice	專任	112/02	112/04	
4	梁佑慎	教授	Effects of forced-air precooling on postharvest physiological and storage quality of winged beans	專任	112/02	112/04	
5	吳育昇	副教授	Acid external and internal environment exchange the Oreochromis niloticus tissue immune gene expression compared to the mouse macrophage polarization model	專任	112/02	112/04	
6	陳與國	教授	Pterostilbene and its derivative 3'-hydroxypterostilbene ameliorated nonalcoholic fatty liver disease through synergistic modulation of the gut microbiota and SIRT1/AMPK signaling pathway	專任	112/02	112/04	
7	高莫森	副教授	Power ultrasound for valorization of Citrus limon (cv. Eureka) waste: Effects of maturity stage and drying method on bioactive compounds, antioxidant, and anti-diabetic activity	專任	112/02	112/04	
8	陳家祥	教授	Effect of Load Carriage Lifestyle on Kinematics and Kinetics of Gait	專任	112/02	112/04	
9	江介倫	教授	Using Deep Learning to Formulate the Landslide Rainfall Threshold of the Potential Large-Scale Landslide	專任	112/02	112/04	
10	周宛俞	副教授	Volunteering in nature: A Win-Win Strategy for Healthy People and Healthy Nature	專任	112/02	112/04	
11	蔡明安	副教授	Antimicrobial-Resistance Profiles of Gram-Negative Bacteria Isolated from Green Turtles (Chelonia mydas) in Taiwan	專任	112/02	112/04	

資料筆數 11 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
 2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
 3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作-學術/教學實踐研究）

升等新聘：升等

製表日期：112/10/26

送審日期（起訖）：112/10/26~112/10/26

製表時間：09:08:25

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	楊樹榮	教授	Assessing Rainfall-induced Wetting Band Depth for Stability Analysis of Unsaturated Soil Slopes	專任	112/08	112/10	
2	趙雲洋	教授	Exogenous Calcium Fertilizer Supplementation Regulates Production Period in Djulis (Chenopodium formosanum Koidz.)	專任	112/08	112/10	
3	薛招治	教授	農學院學生專利資訊素養建構：課程設計與實踐	專任	112/08	112/10	
4	吳幸潔	副教授	Immunogenicity of a secreted, C-terminally truncated, form of bovine viral diarrhea virus E2 glycoprotein as a potential candidate in subunit vaccine development	專任	112/08	112/10	
5	林莉萱	教授	Computed Tomography Lymphangiography via Intrametatarsal Pad injection is Feasible in Cats with Chylothorax	專任	112/08	112/10	
6	蔡添順	教授	Venom proteomics of Trimeresurus gracilis, a Taiwan-endemic pitviper, and comparison of its venom proteome and VEGF and CRISP sequences with those of the most related species	專任	112/08	112/10	
7	華眞	副教授	Composition and Dynamics of Hexapod Communities on Yushan Bamboo (Yushania niitakayamensis) in the Subtropical Montane Areas of Taiwan	專任	112/08	112/10	
8	柯冠銘	教授	Poloxamer-188 Adjuvant Efficiently Maintains Adaptive Immunity of SARS-CoV-2 RBD Subunit Vaccination through Repressing p38MAPK Signaling	專任	112/08	112/10	

資料筆數 8 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
 2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
 3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作-學術/教學實踐研究）

升等新聘：升等

製表日期：113/04/23

送審日期（起訖）：113/04/23~113/04/23

製表時間：15:16:03

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	鍾秋悅	教授	Renewable Energy Certificates and Firm Value: Empirical Evidence in Taiwan	專任	113/02	113/04	
2	簡赫琳	教授	Evaluating Impacts of Researchers to Enable Sustainability Transition: Using Urban Ecosystem Service Literature as An Exemplary Field	專任	113/02	113/04	
3	趙修霈	教授	北宋筆記之小說手法與文化面向	專任	113/02	113/04	
4	馮俊豪	副教授	木質有機緩衝材對樓板表面材衝擊音隔音影響之研究	專任	113/02	113/04	
5	鍾承澍	教授	Intranasal Dexmedetomidine as Premedication for Magnetic Resonance Imaging Examinations in Dogs with Neurological Disorders Mitigates Hypotension and Hypothermia.	專任	113/02	113/04	
6	陳先郡	副教授	Better safe than sorry: the role of anticipated regret and organizational ethical climate in predicting workplace safety behavior	專任	113/02	113/04	

資料筆數 6 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-技術研發(技術報告)）

升等新聘：升等

送審日期（起訖）： 113/04/23~113/04/23

製表日期： 113/04/24

製表時間： 14:45:48

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	陳韋誠	副教授	肥料撒播裝置	專任	113/02	113/04	
資料筆數	1	筆					

註： 1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（學位論文(文憑送審)）

升等新聘：升等

送審日期（起訖）：113/04/23~113/04/23

製表日期：113/04/23

製表時間：15:23:28

編號	姓名	審查等級	學歷	專兼任別	送審等級 起聘年月	送審 年月	學校審查結果	備註
1	鄭峰茂	助理教授	國立高師師範大學(學校) 地理學系(系所) 112年6月 博士(學位)	專任	113/02	113/04	核符	

資料筆數 1 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 「學校審查結果」一欄，請填列國內外學位查證結果，如查證屬實者請填「核符」，經查證無法認定者，請填「待」。
4. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作-學術/教學實踐研究）

升等新聘：升等

送審日期（起訖）：114/02/01~114/02/11

製表日期：114/02/11

製表時間：14:46:54

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	魏浚紘	副教授	應用空間分析法評估紅檜人工林之立木均勻度	專任	114/02	114/02	
2	余旭勝	教授	Development of validated sandwich ELISA for detecting peanut allergen Ara h 3 in food	專任	114/02	114/02	
3	陳建興	副教授	Determination of the Highly Sensitive Carboxyl-Graphene Oxide-Based Planar Optical Waveguide Localized Surface Plasmon Resonance Biosensor	專任	114/02	114/02	
4	陳欣郁	副教授	Nutritional and phytochemical composition of the red tamarillo grown in Taiwan	專任	114/02	114/02	
5	方中宜	教授	Heat tolerance evaluation in commercial African violet cultivars using physiological and pollen parameters	專任	114/02	114/02	
6	吳錫勳	教授	Effects of Castration Age on the Growth Performance of Nubian Crossbred Male Goats	專任	114/02	114/02	
7	吳羽婷	教授	Community Assembly Processes of Deadwood Mycobiome in a Tropical Forest Revealed by Long-Read Third-Generation Sequencing	專任	114/02	114/02	
8	龔得安	副教授	Determination of ochratoxin A in brown rice through a rapid, straightforward strategy based on FaTEX coupled with high-performance liquid chromatography–fluorescence detection	專任	114/02	114/02	
9	吳宗孟	教授	Assessing the Impact of Arsenite and Arsenate on Sarcodia suae: A Tale of Two Toxicities	專任	114/02	114/02	
10	鄭明珠	教授	Circulating hypervirulent Marek's disease viruses in vaccinated chicken flocks in Taiwan by genetic analysis of meq oncogene.	專任	114/02	114/02	

資料筆數
10
筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（專門著作-學術/教學實踐研究）

升等新聘：升等
送審日期（起訖）：114/07/09~114/07/09

製表日期：114/07/09
製表時間：13:45:05

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	陳文華	教授	Morphological and molecular characterization of <i>Purpureocillium lilacinum</i> along with its biopesticidal effect against fall armyworm (<i>Spodoptera frugiperda</i>) in Southern Taiwan	專任	114/08	114/07	
2	陳克豪	助理教授	動態暖身結合反射性能重置對髖伸肌活動模式之影響	專任	114/08	114/07	
3	周映孜	教授	The isolation and identification of <i>Bacillus velezensis</i> ZN-S10 from vanilla (<i>V. planifolia</i>), and the microbial distribution after the curing process	專任	114/08	114/07	
4	蔡嘉榮	副教授	Investigate the Mechanical Behavior of Alkali-Activated Slag Mortar Using Sustainable Waste Sodium Silicate-bonded Sand as an Alkali Activator and Carbon Free Aggregate	專任	114/08	114/07	
5	楊國泰	副教授	Effect of <i>Bacillus amyloliquefaciens</i> supplementation on intramuscular fat accumulation and meat quality in finishing pigs	專任	114/08	114/07	
6	莊智瑋	副教授	Improving the estimation approach of percentage of impervious area for the storm water management model — A case study of the Zengwen reservoir watershed, Taiwan	專任	114/08	114/07	
7	李旭薰	教授	Prevalence of respiratory bacterial pathogens and associated management factors in dairy calves in Taiwan	專任	114/08	114/07	

資料筆數 7 筆

註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
 2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
 3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。

教師資格審查名冊（技術報告-教學實踐研究）

升等新聘：升等

製表日期：114/07/09

送審日期（起訖）：114/07/09~114/07/09

製表時間：13:47:38

編號	姓名	送審等級	代表著作	專兼任別	送審等級起聘年月	送審年月	備註
1	楊懿仁	助理教授	運動科技接受、適應體育接納態度與 心理健康促進：三年體育教學實踐之 成果與反思	專任	114/08	114/07	

資料筆數 1 筆

- 註：1. 本表為自審學校與非自審學校均適用。
2. 「送審年月」、「送審等級起聘年月」均以民國計年。
3. 附送「迴避參考名單」者請於「備註」欄註記「*」。